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برانك�و ايوانكووي�چ در حاش�يه تمرين 
ديروز تيمش در محاص�ره خبرنگاران حاضر 
در درفش�ي فر به پرس�ش هاي مختلف آنها 
ج�واب داد. س�رمربي پرس�پوليس درب�اره 
داغ تري�ن بح�ث اي�ن روزهاي پرس�پوليس 
يعن�ي ج�ذب بازيكن جدي�د در ني�م فصل 
دوم ب�از ه�م حرف ه�اي قبل�ي اش را تاييد 
ك�رد و البته اين بار گفت اگ�ر بازيكن بگيرد 
 مه�ره اي جذب مي كند ك�ه در تركيب اصلي 

قرار بگيرد. 
  

شرايط تيم تان چطور است؟ 
 بازيكن��ان خيلي خوب تمري��ن مي كنند. 
متاس��فانه 8 بازيكن ما غايب هس��تند اما كساني 
كه در تمرين هس��تند كار خود را دنبال مي كنند 
و مي توانيم روي اعضاي تيم حساب باز كنيم. اين 
بازي براي ما خيلي حس��اس است تيم ضعيفي در 
لي��گ نداريم اما همچنان از هدف قهرماني ش��انه 
خال��ي نكردي��م و مي خواهيم در نهاي��ت قهرمان 
فصل ش��ويم. هيچ تيمي را دس��ت كم نمي گيريم 
طبيع��ي اس��ت ك��ه وقت��ي بازيكن��ان ملي پوش 
برگشتند وضعيت آنها را خواهيم ديد اما مي توانيم 
انتظار داش��ته باشيم كه وضعيت آنها 100 درصد 

نباشد. 
كري�م باقري ب�ه اردوي كش�تي فرنگي 
رفت�ه و ش�ايعه س�رمربيگري او در تيم ملي 

كشتي شنيده شده است. 
 اص��ا نمي دانم در مورد چه چيزي صحبت 
مي كنيد! مساله ش��خصي او است. چرا سر به سر 

من مي گذاريد؟!
بازيكنان ملي پوش ش�ما چن�د روزي از 
تمرين دور بودند. براي بازي با استقلال اهواز 
ناهماهنگي  ها را چگونه جبران خواهيد كرد؟ 
اين هميشه جزيي از مشكات است. وقتي 
بازيكن��ان بع��د از 20 روز به باش��گاه برمي گردند 
مشكاتي وجود دارد اما مدت زيادي با هم هستند 
انتظ��ار ندارم كه اين ناهماهنگي چندان در نتيجه 

تاثير بگذارد. 
ش�ايعه جذب وحيد اميري در نيم فصل 

مطرح شده. اين شايعه را تاييد مي كنيد؟ 

برويد از كس��اني كه مي نويسند بپرسيد. در 
ح��ال حاضر هيچ ليس��تي تهيه نكردي��م. ما فقط 
ي��ك جاي خالي داريم. ب��ه بازيكنانم كاما اعتقاد 
دارم مي تواني��م به جاي ن��وروزي بازيكن بگيريم 
ك��ه عجل��ه اي هم نداريم و س��ر فرص��ت تصميم 

مي گيريم. 
بازيكني را هم انتخاب كرده ايد؟ 

 اص��ول كار اين اس��ت كه اول ب��ا بازيكن 
صحب��ت كنيم بعد به افكار عمومي اعام كنيم اما 
در حال حاضر با هيچ بازيكني صحبت هم نكرديم 
و هيچ تغيي��ري را برنامه ريزي نكرديم. يك جاي 
خال��ي داريم كه اگر واقعا نياز ش��د بازيكن جذب 
مي كنيم. بازيكني مي آوريم كه مس��تقيم جزو 11 

نف��ر اول بازي كند. حداكث��ر اعتماد و ايمان را به 
بازيكنان دارم كه نش��ان دادن��د لياقت حضور در 
پرس��پوليس را دارند و مي توانند در اين تيم بازي 

كنند. 
تكليف زمين تمرين چه شد؟ 

 فعا به دنبال بهترين گزينه هس��تيم. بايد 
2، 3 زمي��ن ديگر را ببينيم. به خاطر ترميم زمين 
خودم��ان مجبوري��م 2، 3 ماه ج��اي ديگر تمرين 
كنيم كه اين ساده نيست و زميني كه جواب ما را 

بدهد به آساني پيدا نمي شود. 
درب�اره ش�ايعه اس�تعفاي ك�ي روش از 

سرمربيگري تيم ملي چه نظري داريد؟ 
 كي روش واقعا مربي با تجربه اي اس��ت. به 

هر حال در منچس��تر و رئال بوده است. مربي تيم 
مل��ي پرتغال نيز بوده اس��ت و قطعا خودش بهتر 
مي داند كه در هر مشكلي چگونه عمل كند. نيازي 
نيست كس��ي به او مش��ورت دهد. به طور نسبي 
هم جواب نمي دهم كاما حواس��م به پرسپوليس 

است. 
در خصوص مس�ائلي كه بي�ن 3 بازيكن 
تيم ت�ان يعن�ي نورمحمدي، مكان�ي و بنگر 

افتاده چه حرفي داريد؟ 
 خب��ري از اين قص��ه ندارم، از خودش��ان 
بپرس��يد. نه با بنگر نه با نورمحمدي و نه با سوشا 
مشكلي ندارم. هيچ چيزي نداريم كه پنهان كنيم. 

از خودشان بپرسيد كه مشكلي دارند يا خير. 

بازيکني مي آورم كه فیکس بازي كند   
برانكو: براي خريدهای جديد هيچ عجله اي نداريم مصاحبه

اردوگاه سرخ

خبر كوتاه

جالب تري��ن واكن��ش ب��ه درخش��ش 
ملي پوش��ان پرس��پوليس در بازي با گوام را 
رييس هيات مديره اين باشگاه دارد كه گفته: 
»پرسپوليسي ها هميش��ه كولاك مي كنند! 
هر زماني كه پرس��پوليس و استقال خوب 
هستند، تيم ملي هم قدرتمند ظاهر مي شود. 
در مجم��وع تمام بازيكنان تيم ملي ش��رايط 

خوبي داشتند و بايد در آينده هم همين گونه 
بازي كنند.« در ادامه وقتي مي پرس��يم چرا 
ملي پوشان پرسپوليس در تيم باشگاهي شان 
به ان��دازه تيم مل��ي خوب نيس��تند، جعفر 
كاش��اني اينطور پاس��خ مي دهد: »ش��رايط 
تيم ملي با ش��رايط باش��گاهي تفاوت زيادي 
دارد. پرسپوليس تيمي جوان با ويژگي هاي 
خاص خودش اس��ت. در ط��رف مقابل هم 
اوج افتخ��ار يك بازيكن، ب��ازي در تيم ملي 
كش��ورش اس��ت، پس با اين ش��رايط بازي 
در تيم باش��گاهي و تيم مل��ي با هم متفاوت 
اس��ت.« جالب تر از همه اما وقتي اس��ت كه 
كاش��اني ادعا مي كند حريف ديروز تيم ملي 
تيمي نبوده كه بخواهد يا بتواند ش��اگردان 
كي روش را اذيت كند: »گوام تيمي نبود كه 
بخواهد ما را اذيت كند. خوشبختانه تيم ملي 
جوان شده كه اين مساله بسيار خوب است. 
اين نكته حايز اهميت اس��ت كه با اين برد 
بازيكنان تيم ملي نبايد راه ش��ان را گم كنند 
چون هنوز براي رس��يدن به جام جهاني راه 

طولاني و سختي در پيش دارند.«

با ابراز رضايت از عملكرد پرسپوليسي ها 
در تيم ملي، محمود خوردبين مي گويد: »از 
اينكه تيم ملي توانس��ت با اين نتيجه خوب 

حريفش را شكس��ت دهد، خوش��حالم. اين 
نتيج��ه مي تواند از نظر روح��ي رواني براي 
بازيكن��ان تيم ملي خ��وب باش��د. عملكرد 
خوب ملي پوشان پرس��پوليس در اين بازي 
هم باع��ث افتخارمان ش��د. گلزني طارمي، 
رضايي��ان و كاميابي ني��ا و همچني��ن پاس 
گل ه��اي طارم��ي و رضاييان نش��ان دهنده 
اين است كه بازيكنان ملي پوش پرسپوليس 
تأثي��ر زيادي در تيم ملي دارن��د.« در ادامه، 
سرپرس��ت پرسپوليس به استقبال بازي روز 
ش��نبه اين تيم برابر اس��تقال اه��واز رفته 
و مي گوي��د: »در ه��ر بازي ب��راي پيروزي 
ب��ه ميدان مي روي��م و فرقي ه��م ندارد كه 
حريفم��ان صدرنش��ين جدول باش��د يا در 
انتهاي جدول. ما فوتب��ال خودمان را بازي 
مي كني��م و تحت هر ش��رايطي براي برد به 

زمين مي رويم.«

لغو پياپي جلسات هيات مديره باشگاه 
پرس��پوليس را محمدرض��ا زادمهر تكذيب 
كرده و مي گويد كه اگر لازم باشد، جلسات 
هيات مديره تش��كيل مي ش��ود. اتفاقا خود 
زادمهر يكي از كساني بود كه چند روز پيش 
از لغو نشس��ت هيات مديره گفته بود و حالا 
براي اينكه لغو نشست ديروز را تكذيب كند، 
ادعاي پيشين خودش و ديگر مديران باشگاه 
را تكذيب كرده: »جلسه هيات مديره همين 
روز يكشنبه تشكيل ش��د!« وقتي يادآوري 
مي كنيم كه حتي س��ايت رس��مي باش��گاه 

پرس��پوليس هم از قول كاشاني اعام كرده 
بود كه جلس��ه روز يكش��نبه تشكيل نشده، 
زادمهر پاس��خ مي دهد: »روز يكشنبه آقاي 
كاش��اني از صبح در باش��گاه بودند. بنده به 
همراه حسين عبدي هم ظهر در آنجا حضور 
پيدا كرديم و آقاي گرشاس��بي هم با كمي 
تاخير خودشان را رساندند تا نشست برگزار 
شود. با تشكيل جلسه درباره موارد مختلفي 
صحبت شد كه البته به تصويب نرسيد. براي 
همين قرار ش��د تحقيقات بيش��تري درباره 
موارد مطرح شده انجام و اين مباحث دوباره 
در هيات مديره مطرح ش��ود. براي همين با 
تصويب نش��دن اين موارد جلسه از رسميت 
افتاد و غيررسمي شد.« نزديكان پرسپوليس 
مي گويند كه محمدرضا زادمهر رسيدگي به 
مطبش را به حضور در نشس��ت هاي هيات 
مديره ترجي��ح مي دهد اما خودش اين ادعا 
را تكذي��ب مي كند: »اصا اينطور نيس��ت. 
مي توانيد به صورتجلس��ه نشست ها مراجعه 
كني��د كه ثابت مي كند در تمام نشس��ت ها 
حضور داشته ام. البته بعضي ها توقع دارند ما 
هميشه جلسه تشكيل دهيم كه بايد بگويم 
هر وقت نياز باش��د، جلسه تشكيل مي شود 
و در ص��ورت لزوم من هم در اين جلس��ات 

شركت خواهم كرد.«

»از حض��ور بيرانوند در تركيب تيم ملي 
خوش��حالم اما اگر سوش��ا هم بازي مي كرد، 
خوش��حال تر مي شدم.« با همين يك جمله، 
حسين عبدي رفته سروقت پيروزي تيم ملي 
برابر گوام و با اشاره به اين پيروزي و همچنين 

درخشش ملي پوش��ان پرسپوليس مي گويد: 
»از پيروزي 6 - صفر ايران مقابل گوام بسيار 
خوشحال شدم اما متاسفانه به خاطر مشغله 
كاري نتوانستم بازي را به صورت كامل ببينم. 
از طرفي خيلي خوش��حالم كه نمايندگان ما 
در تيم ملي عملكرد خوبي داشتند. اميدوارم 
وقتي برمي گردند، در پرسپوليس هم چنين 
عملكردي داشته باشند. بچه ها توانايي شان را 
به خوبي نش��ان دادند و خوشحالم كه موفق 
بودن��د. هر چند اگر سوش��ا مكاني هم بازي 
مي ش��دم.« سخنگوي  مي كرد، خوشحال تر 
پرس��پوليس س��پس درباره نيمكت نش��يني 
دروازه ب��ان اي��ن تيم در بازي با گ��وام ادامه 
مي ده��د: »در اين مورد س��رمربي تيم ملي 
اس��ت كه نظر نهايي را مي دهد. من از اينكه 
بيرانوند براي تيم ملي بازي كرد خوش��حالم 
اما خوش��حال تر مي ش��دم اگر سوشا مكاني 
درون دروازه تيم ملي مي ايستاد و درخشش 
ملي پوشان پرسپوليس را تكميل مي كرد.« 

پرس��پوليس  بازيكن��ان  گلزن��ي  »از 
خيل��ي  كاميابي ني��ا  كم��ال  مخصوص��ا  و 
خوشحال ش��دم.« اين را مهرداد كفشگري 
گفته. هم پس��تي كاميابي نيا كه البته خوب 
مي داند با گلزن��ي رقيبش در تيم ملي، حالا 
كار س��خت تري براي فيكس شدن در خط 

هافبك پرسپوليس دارد. 
با وجود اين اما كفشگري در حالي كه از 
گلزني اين رقيب به هيجان آمده، مي گويد: 
»راس��تش را بخواهيد من اصا نمي دانستم 
تيم مل��ي چه موقع با گوام بازي دارد و بازي 
را ه��م ندي��دم اما صبح كه از خ��واب بيدار 
شدم، شنيدم طارمي، كاميابي نيا و رضاييان 
گل زده اند. به خاطر آنها خيلي خوش��حالم 
و خوش��حالي بيشترم از اين است كه كمال 
)كاميابي نيا( ه��م گل زد. اميدوارم هم آنها 
و ه��م تيم ملي ب��ه همين روند خ��ود ادامه 
دهند و هميشه همينطور موفق باشند.« در 
ادامه، مهرداد كفش��گري با اشاره به شرايط 
اي��ن روزهاي پرس��پوليس توضيح مي دهد: 
»همه چيز خوب اس��ت اما متاسفانه باز هم 

ملي پوش��ان مان را نداريم ك��ه اين موضوع 
خواه ناخ��واه تاثيرش را روي تيم مي گذارد. 
البت��ه به طور كلي ش��رايط خوب��ي داريم و 
تمرين هاي خوبي را پش��ت سر مي گذاريم. 
فش��ار تمرين هايم��ان خيلي زياد اس��ت و 
ان ش��اءا... كه با بازگش��ت ملي پوش��ان مان 
بتوانيم نتايج خوبي را رقم بزنيم تا هواداران 
هم خوش��حال شوند.« كفشگري در پايان با 
اشاره به حضورش در جشن تولد پسر زنده ياد 
هادي نوروزي مي گويد: »جش��ن تولد هاني 
را خانم مريم حيدرزاده تدارك ديده بود و با 
توجه به خانوادگي بودن اين جش��ن، از بين 
فوتباليست ها فقط من و علي عسگري بوديم. 
فكر مي كنم اي��ن برنامه خيلي لازم بود. در 
اين مدت خيلي به خانواده  نوروزي س��خت 
گذش��ته و هاني هم غ��م بزرگي دارد كه در 
بچگي پدرش را از دس��ت داده. قطعا ما هر 
كاري هم كني��م، نمي توانيم جاي پدرش را 
پر كنيم اما س��عي مان اين اس��ت كه هاني 
را تنه��ا نگذاريم و كاري كنيم كه هميش��ه 

شاد باشد.« 

مثل كفش��گري، محس��ن مسلمان هم 
از گلزن��ي رقيبش- كم��ال كاميابي نيا- در 
تيم ملي ابراز خوش��حالي ك��رده و مي گويد: 
»واقع��ا براي كمال خوش��حالم و معتقدم او 
به حقش رس��يد. كمال در طول هفته هاي 
اخير عملكرد فوق العاده اي داش��ت و خيلي 
خوش��حاليم ك��ه ب��ه تيم ملي دعوت ش��د. 
البت��ه او در نفت  هم خوب بازي مي كرد اما 
بازي هايش به چش��م نمي آم��د. به خاطر او 
خيلي خوش��حالم و برايش آرزوي روزهاي 
بهتري را دارم.« مس��لمان سپس با اشاره به 
بازي پيش روي پرس��پوليس ادامه مي دهد: 

»نه تنه��ا در ديدارهاي خانگي بلكه بايد در 
تمام ديدارهايمان براي كس��ب 3 امتياز به 
ميدان برويم. اكنون م��ا تنها جام ليگ برتر 
را داري��م و هي��چ فرصت��ي براي اش��تباه و 
دور ش��دن از آن نداريم. تمرينات خوبي را 
در طول روزهاي تعطيل ليگ پش��ت س��ر 
گذاش��تيم و كام��ا براي بازي با اس��تقال 
اه��واز آماده اي��م. البته با توجه ب��ه اينكه 8 
بازيكن مان در تيم هاي ملي هستند، شرايط 
س��ختي داريم. اميدواريم آنها در س��امت 
كام��ل به اردوي تيم اضافه ش��وند تا زودتر 

براي بازي با استقال اهواز آماده شويم.«

كاشاني: پرسپولیسي ها همیشه كولاك مي كنند

خوردبین: پرسپولیس تأثیر زيادي در تیم ملي دارد

زادمهر: لازم باشد در جلسات هیات مديره شركت مي كنم

عبدي: سوشا هم بازي مي كرد، خوشحال تر مي شدم

كفشگري: خوشحالم كه كمال هم گل زد!

مسلمان: كامیابي نیا به حقش رسید

پرسپـــــوليس

بنگستون بامداد جمعه برمي گردد
بازگش��ت ديرهنگام مهاجم هندوراس��ي پرس��پوليس، 
احتم��الا او را از تركي��ب اصل��ي اين تيم در ب��ازي پيش رو 
دور خواهد كرد. جري بنگس��تون كه براي همراهي تيم ملي 
هن��دوراس در دو بازي مقدماتي جام جهان��ي برابر كانادا و 
مكزي��ك ايران را ترك كرده بود، در فاصله يكروزه تا بازي با 
استقال اهواز به تهران برمي گردد و اين يعني كه بعد از دو 
هفته دوري نبايد انتظار فيكس شدن داشته باشد. بنگستون 
كه بعد از بازي حذفي برابر ذوب آهن از تهران رفته بود، روز 
پنج ش��نبه از نيويورك به دبي مي رود و س��پس اين شهر را 
ب��ه مقصد تهران ترك خواهد كرد تا بامداد جمعه وارد ايران 
ش��ود اما به دليل خستگي سفر، ش��ايد حتي در ليست 18 

نفره بازي با استقال اهواز هم جايي برايش نباشد. 

پرسپوليس و آرارات به توافق نرسيدند
ت��ا اينج��اي كار ه��ر زميني را ك��ه برانكو پس��نديده، 
پرسپوليس��ي ها از دس��ت داده اند و به همين دليل است كه 
همچن��ان در درفش��ي فر تمرين مي كنن��د. آن هم در حالي 
كه چمن اين ورزش��گاه آس��يب ديده و مي تواند مصدوميت 
بازيكن��ان را باعث ش��ود كه البته قرار ش��ده فعا اين زمين 
غلتك بخورد تا نوبت به ترميمش برس��د. ترميم آن هم تنها 
در ش��رايطي امكان پذير خواهد بود كه پرسپوليسي ها چند 
وقتي از درفشي فر بروند اما مشكل اينجا است كه آنها هنوز 
زمين جايگزين پيدا نكرده اند. بعد از منتفي ش��دن همكاري 
با مجموعه هما، برانكو انتقال تمرين ها به ورزش��گاه آرارات 
را درخواس��ت كرد كه به گفته محمود خوردبين، دراين باره 
هنوز توافق مالي صورت نگرفته است: »تا جايي كه من اطاع 
دارم، فعاً همه چيز به هم خورده چون دو طرف نتوانس��تند 
به لحاظ مالي با هم به توافق برس��ند. ظاهراً مشكات مالي 
باش��گاه باعث ش��ده اين توافق فعاً انجام نش��ود.« توافقي 
حاصل نش��د و پرسپوليسي ها هم ديروز به بازديد زمين هاي 
قيان��وري و كاظمي رفتند تا اگر برانك��و تاييد كرد، يكي از 
اين زمين ها را اجاره كنند و اگر هم نه، بروند س��راغ آخرين 

گزينه شان كه زمين صنايع دفاع در نوبنياد است. 

لغو دوباره نشست هيات مديره
ب��ر خاف آنچه س��خنگوي باش��گاه اعام ك��رده بود، 
هيات مديره پرس��پوليس ديروز را هم بدون جلس��ه پش��ت 
س��ر گذاشت. بعد از لغو جلس��ه روز يكشنبه به بهانه غيبت 
حميدرضا گرشاسبي، ديگر اعضاي هيات مديره در نشستي 
خودماني اتفاق هاي مربوط به پرسپوليس را به بحث گذاشتند 
و حس��ين عبدي هم اعام كرد كه جلس��ه هيات مديره روز 
سه ش��نبه برگزار خواهد ش��د. ديروز اما پندار خمارلو مدير 
روابط عمومي باش��گاه پرس��پوليس با تكذيب برگزاري اين 
جلس��ه گفت: »جلسات هيات مديره همان روز هاي يكشنبه 

برگزار مي شود و قرار نبوده روز سه شنبه جلسه اي باشد!«

 كريم باقري در تمرين پرسپوليس: 
خودم تنهايي 6 تا به گوام زدم

بايد من، دايي و كيا بازي مي كرديم 

تمرين ديروز پرس��پوليس هم صبح برگزار ش��د. برانكو 
ايوانكوويچ و آندره پاناديچ س��اعت 10:30 وارد زمين چمن 
ورزشگاه درفشي فر شدند و با چيدن موانع و نشانه هاي رنگي 
در نقاط مختلف زمين، ش��رايط اجراي برنامه هاي تمرين را 
آماده كردند. پيش بيني مي شد هواي ابري و سرد ورزشگاه 
درفش��ي فر، باعث شود بازيكنان با پوشش بيشتري در زمين 
حاضر ش��وند. بازيكنان در زمان هاي مختل��ف پيش از آغاز 
تمرين، وارد ورزشگاه و رختكن شدند و بازي تيم ملي ايران 
مقابل گوام و حضور و گلزني بازيكنان ملي پوش پرسپوليس 
بحث داغ رختكن سرخپوش��ان بود . بازيكنان داخل رختكن 
دقايق��ي از بازي را تماش��ا كردند و البته بع��د از پايان بازي 
شش تايي شدن دوباره گوام تبديل به نكته جالب ديدار تيم 

ملي در اين كشور شد. 
جال��ب اينكه كري��م باقري پس از 6 تايي ش��دن گوام 
گف��ت: من به تنهايي 6 گل به گوام زدم. كريم باقري كه در 
برد تاريخي 19 - صفر به تنهايي 6 گل زده بود در حاش��يه 
تمري��ن با لبخند و مزاح گفت: »تيم ملي بايد تيم جوانان را 
به همراه من، دايي و مهدي مهدوي كيا به گوام مي فرستاد و 

اين همه هزينه نمي كرد.«
ديروز سرخپوش��ان تمرين را طبق برنامه و از س��اعت 
11 در س��الن ورزشگاه درفشي فر پس از صحبت هاي برانكو 
و زير نظ��ر ماركو آغاز كردند. كريم باق��ري در زمان حضور 
بازيكنان در سالن بدنسازي، وارد زمين شد و دقايقي با توپ 

به كارهاي انفرادي پرداخت. 
بازيكنان ساعت 11:30 س��الن بدنسازي را ترك كرده 
و براي تعوي��ض لباس هاي تمرين و كفش ه��ا وارد رختكن 
شده و پس از آن در زمين حاضر شدند. برانكو نيز به همراه 

دستيارانش در زمين چمن حضور يافت. 
محمود خوردبين كه پيش از آغاز تمرين در ورزش��گاه 
حضور داش��ت، پي��ش از ورود بازيكنان به زمي��ن، با آنها به 
خوش و بش پرداخت. بازيكنان هم كه با لباس هاي سرمه اي 
در س��الن حاضر شده بودند، طبق نظر كادر فني با كاورهاي 

رنگي وارد زمين شدند. 
برانكو در گوش��ه اي از زمين حاضر ش��د و بازيكنان را 
در محوطه مش��خصي از زمين، به انجام اولين بخش تمرين 
دع��وت كرد. در س��وي ديگر گلرها زير نظ��ر ايگور در ضلع 

شمالي زمين به تمرين پرداختند. 
در غياب ملي پوشان فوتبال هدفمند در دو گروه اجرا و 
طي آن كريم باق��ري و آندره پاناديچ در كنار بازيكنان پا به 
توپ شدند. برانكو ناظر يك گروه بود و مصطفي قنبرپور نيز 

عملكرد گروه ديگر را نظاره مي كرد. 
بازيكن��ان س��اعت 11:50 با س��وت برانكو نفس��گيري 
كردند. بدنسازي در كنار زمين و عبور از موانع برنامه بعدي 
سرخپوش��ان بود. حركت از ميانه زمين، ش��وت، ارس��ال از 
جناحين و ضربه به س��مت دروازه، بخش بعدي تمرين بود 

كه با نظارت دقيق كادر فني انجام شد. 
بازيكنان بعد از نفس��گيري مج��دد، آماده انجام مرحله 
بعدي در ضلع شمالي زمين شدند. تاكتيك هاي حمله، دفاع 
و گلزني در نصف زمين با يك دروازه در دستور كار بازيكنان 
قرار گرفت كه طي آن برانكو و دستيارانش در اين مرحله از 
عملكرد بازيكنان ابراز رضايت كردند. س��وت برانكو بار ديگر 

سرخپوشان را به نفسگيري فراخواند. 
فوتب��ال تحت فش��ار در نصف زمين ب��ا دو دروازه بين 
تيم هاي س��رمه اي و نارنجي بس��يار پرنشاط و پر گل برگزار 
ش��د. كريم باقري در تيم نارنجي عملكرد قابل قبولي داشت 

و با گلزني، مورد تشويق همبازيان خود قرار گرفت. 
دو بازيكن تستي در تمرين ديروز حضور داشتند كه در 

پايان تمرين منتظر نظر برانكو بودند. 
آخرين بخش تمرين، سرد كردن بدن ها بود كه زير نظر 

ماركو انجام شد. 
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تكذيبيه برانكو بعد از درخشش پرسپوليسي ها مقابل گوام:

نگفته بودم ملی پوشان 
افـــــت كــــــرده اند!

درخشش پرسپوليسي ها در گوام

طارمی؛ دو گل، يك پاس 
گل، يــك پنالتــی اخــراج

از ق��ول س��رمربي ك��روات  دي��روز 
پرسپوليس در يكي از روزنامه ها خوانديم 
كه »ملي پوشان ما افت كرده اند«؛ ادعايي 
كه با درخشش ملي پوشان پرسپوليس در 
ب��ازي با گوام، برانك��و درصدد تكذيب آن 
برآم��ده و مي گويد: »من ب��ه هيچ عنوان 
چني��ن چيزي نگفتم! چرا ملي پوش��ان ما 
بايد خس��ته باشند و افت كنند؟ من فقط 
گفتم تنها نگراني ام به خاطر بازي پيش رو 
برابر استقال اهواز است كه اين بازيكنان 
را كمت��ر در اختي��ار داريم و ش��ايد وقتي 

برگردند، با تيم هماهنگ نباشند.« 
پروفس��ور س��پس با اش��اره به گلزني 
ملي پوش��ان پرسپوليس در بازي مقابل گوام 
ادامه مي ده��د: »واقعا از نماي��ش بازيكنانم 
لذت بردم. به همه با افتخار و غرور مي گويم 
كه كيفي��ت بازيكنان ما را خوب ببينيد و از 
آن ل��ذت ببريد. يكي از اركان اصلي تيم ملي 
در ب��ازي با گ��وام، پرسپوليس��ي ها بودند و 
من واقعا از اين اتفاق خوش��حالم. آنها سهم 
زيادي در گل ها و پيروزي تيم ملي داش��تند. 
البت��ه طارمي كه وظيفه اش در زمين گلزني 
اس��ت و در اين ب��ازي نقش��ش را به خوبي 
در زمي��ن پي��اده كرد. از گلزن��ي دو بازيكن 
ديگرمان ك��ه خيلي نق��ش تهاجمي ندارند 
هم بس��يار خوش��حالم. اميدوارم همه آنها با 
روحيه خوبي به ايران بازگردند و در تركيب 

پرسپوليس هم بدرخشند.« 
در ادام��ه وقت��ي مي پرس��يم ك��ه آيا 
بيش��تري  بازيكنان  پرس��پوليس مي توان��د 
به تيم مل��ي تحوي��ل بدهد، برانك��و اينطور 
پاس��خ مي ده��د: »اين ديگر ب��ه من مربوط 
نمي ش��ود و كادر فني تيم مل��ي بايد درباره 
آن تصمي��م بگي��رد. م��ا وظيفه م��ان اي��ن 

اس��ت كه در باش��گاه مان با تمام وجود كار 
كنيم و كي روش هم هر 

بازيكني را كه ترجيح 
داد، مي توان��د انتخاب 

كروات  سرمربي  كند.« 
كه خودش  پرسپوليس 

نيمك��ت  روي  روزگاري 
تيم مل��ي مي نشس��ت، 

از  خوشحالي اش 

برابر  پي��روزي 
ه��م  را  گ��وام 
پنهان  نمي تواند 
ب��رد  »از  كن��د: 
خيل��ي  تيم مل��ي 
خوش��حالم. من خودم را يك 
ايراني مي دانم و الان مي گويم 
برنده  تيم ملي كش��ورمان  كه 
شد. در واقع احساس مي كنم 

كه تيم ملي كشور خودم برنده 
شده اس��ت. به نظرم در بازي با 
گوام مهم اين نبود كه چه كسي 

گل بزن��د، مهم پي��روزي بود كه 
تقريبا صع��ود تيم ملي را قطعي كرد. 

اميدوارم تيم ملي اي��ران به روند رو به 
رشد خود همينطور ادامه دهد و با خيال 

راحت به جام جهاني برود.«

اگ��ر سوش��ا دي��روز مقاب��ل 
گ��وام ب��ازي مي ك��رد اتفاقي كه 
منتظ��رش بوديم رخ م��ي داد و 
بعد از س��ه س��ال و دو ماه و پنج 
روز چهار بازيكن پرس��پوليس در 
تركيب اصل��ي قرار مي گرفتند. 
البته حضور همزمان س��ه 
بازيكن پرس��پوليس در 
تركيب اصلي تيم ملي 
هم به ان��دازه خودش 
و  بود  ت��ازه اي  اتفاق 
همان  ب��ه  تقريب��ا 
مي��زان كه چهار 
ليس��ي  سپو پر
تركي��ب  در 
تيم  اصلي 
به  مل��ي 
مي��دان 
فت��ه  نر
 ، ن��د د بو
بازيكن  س��ه 
اي��ن تيم ه��م در زمان 
يازده تاي  جزو  كي روش 

اصلي نبودند. 
با اين ح��ال ديروز 
رضاييان،  رامي��ن  صب��ح 
كم��ال كاميابي ني��ا و مهدي 
طارمي در تركيب اصلي قرار 
گرفتند و سوشا مكاني روي 
نيمكت نشست. البته سوشا 
بدش��انس بود چرا كه اگر 
تعوي��ض س��وم تيم ملي 
)خس��رو حيدري جاي 
دقيق��ه  در  طارم��ي 

70( يكي دو دقيقه ديرتر انجام مي شد او 
مي توانست بعد از اخراج بيرانوند به زمين 
برود و اگر اينگونه مي شد و طارمي بيرون 
نمي آمد چهار پرسپوليسي 20 دقيقه  آخر 
ب��ازي به صورت همزمان در تركيب بودند 
اما سوش��ا به ميدان نرف��ت و تنها پيراهن 
شماره دوازده اش بر تن عزت ا... پورقاز رفت. 
اما س��ه پرسپوليس��ي ديگر كه در تركيب 
اصلي ق��رار گرفتند همگي درخش��يدند. 
مهدي طارمي كه ستاره تيم ايران بود و به 
گوچي ترجيح داده شد در هفتمين بازي 
ملي اش درخشيد و با دو گل، گرفتن يك 
پنالتي اخراج و يك پاس گل ستاره ايران 
لقب گرفت. پاس گل پشت پاي طارمي به 
رضاييان در صحنه گل سوم ديدني بود هر 
چند او دو موقعيت خوب را نيز از دس��ت 
داد. البته طارمي دقيقه 70 تعويض ش��د 
و ش��ايد اگر در زمين مي ماند مي توانست 
هت تري��ك كند. به هر حال او حالا با ثبت 
5 گل در 7 بازي مل��ي آمار فوق العاده اي 
در اختيار دارد و مي تواند كانديداي حضور 
در تركي��ب اصلي بازي ه��اي دور بعد تيم 

ملي باشد.
در اين بازي ملي سه گل اول تيم ملي 
توسط پرسپوليسي ها به ثمر رسيد. كمال 
كاميابي ني��ا در دومين ب��ازي ملي اش گل 
زد و رامين رضاييان كه در بيس��ت دقيقه 
پاياني در نقش مداف��ع مركزي به ميدان 
رف��ت هم گل زد، هم خ��وب بازي كرد. با 
اين حس��اب پرسپوليسي هاي تيم ملي در 
گوام درخش��يدند و از اي��ن پس مي توان 
حداقل منتظر دعوت س��ه پرسپوليسي به 
تيم ملي بود مگر اينكه نفرات فوق از فرم 

فعلي شان خيلي فاصله بگيرند. 

نشس��ت  در  حاض��ران  از  يك��ي 
هم انديش��ي روز دوشنبه با معاون وزير 
ورزش و روس��اي فدراس��يون فوتبال 
و س��ازمان لي��گ، علي اكب��ر طاهري 
بود كه حالا با اش��اره ب��ه صحبت هاي 
مطرح ش��ده در همان جلسه مي گويد: 
»در مورد س��ه موضوع مهم بحث شد. 
موضوع اول در مورد مسائل داوري بود 
كه مديران باش��گاه ها نظ��رات خود را 
گفتند و من ه��م دغدغه هاي خودم و 
باشگاه پرس��پوليس را در مورد مسائل 
داوري بي��ان ك��ردم و اينك��ه عملكرد 
و س��امت داوران باي��د براس��اس يك 

برنامه ريزي درست، بهبود پيدا كند. 
باي��د در امر داوري برنامه اي براي 
آموزش و توس��عه داوري داشته باشيم 
چون داوري يكي از اركان مهم فوتبال 
اس��ت. احت��رام و تكريم ب��ه داوران از 

مسائل مهمي است كه بايد مورد توجه 
قرار بگيرد. البته بايد آموزش هاي لازم 
ه��م ب��ه داوران داده ش��ود. وقتي در 
زمينه آموزش و توسعه داوري ها برنامه 
محور باش��يم، قطعا مي توانيم براساس 
شاخص هاي اين برنامه عملكرد داوران 
را ارزياب��ي كنيم و بگويي��م كه صعود 
كرده ايم يا نزول داش��ته ايم. در برنامه 
داوري باي��د نقش همه اركان داوري از 
جمله كميته و دپارتمان در نظر گرفته 
ش��ود ت��ا داوري ما به س��مت بهبود و 
سامت بيشتر حركت كند.« سرپرست 
صحبت هاي��ش  پرس��پوليس  باش��گاه 
را اينط��ور ادام��ه مي ده��د: »در مورد 
ق��رارداد تبليغ��ات محيط��ي مديركل 
توضيحات��ي  ورزش  وزارت  حراس��ت 
ارائه كردند كه قرار ش��د نكات مندرج 
در قرارداد پيگيري و با تعامل بيش��تر 

منافع باشگاه ها حاصل شود. در قرارداد 
بندهايي وجود دارد كه طرفين بايد به 
انجام آن متعهد باش��ند ت��ا از منفعت 
طرفين كاس��ته نش��ود. مقرر ش��د دو 
مدير باشگاه كه در تهران حضور دارند 
با تيم كارشناسي همكاري كنند. بنده 

به دليل مش��غله كاري نتوانس��تم اين 
مس��ووليت را قب��ول كنم و مقرر ش��د 
آقايان توفيقي و قنبرزاده اين مسووليت 
را بر عهده داشته باشند. به هرحال اين 
ق��رارداد اجرايي ش��ده و باي��د تعامل 
خوبي بين طرفين ايجاد شود. موضوع 

س��وم هم به ح��ق پخ��ش تلويزيوني 
مس��ابقات برمي گ��ردد. متاس��فانه در 
فص��ل گذش��ته فوتبال و باش��گاه ها از 
قرارداد حق پخش تلويزيوني درآمدي 
نداشتند كه قرار شد پيگيري هاي لازم 
در اين زمينه صورت بگيرد و حتي اگر 
لازم ش��د، موضوع را به مراجع قضايي 
بكش��انيم و از آن طريق حق پخش را 

پيگيري كنيم. 
يك��ي از منابع اصل��ي درآمدزايي 
باش��گاه ها همان حق پخش تلويزيوني 
است و نمي توان اين درآمد قابل توجه 
را ناديده گرفت زيرا اين پول در زمينه 
مسائل مديريتي، بازيكنان و كادر فني 
و ش��رايط تيمي باش��گاه ها اث��ر گذار 
است. اميدواريم مسوولان صدا و سيما 
هم��كاري لازم را در اي��ن زمينه انجام 

بدهند.«

وعده دوباره طاهري به خانواده نوروزي
پ�در زنده ي�اد هادي نوروزي به ديدار سرپرس�ت باش�گاه پرس�پوليس 
رف�ت. با توج�ه به انج�ام انحصار وراثت، پ�در هادي ن�وروزي به عنوان 
قيم قانوني فرزندان كاپيتان پيش�ين پرس�پوليس معرفي ش�د و ديروز 
ه�م در باش�گاه ديداري با علي اكبر طاهري داش�ت تا درب�اره مطالبات 
مالي هادي صحبت كند. در اين ديدار، سرپرس�ت باش�گاه پرسپوليس 
ب�ه پدر هادي نوروزي اطمينان داد كه باش�گاه نهاي�ت همكاري را براي 
پرداخت مطالبات كاپيتان فقيد پرس�پوليس انج�ام مي دهد و مطالبات 
زنده ياد هادي را در چند قس�ط به بازمان�دگان او پرداخت خواهد كرد.

لازم باشد، موضـــــــوع حق پخش 
را به مراجع قضايي مي كشــانيم

طاهري: عملکـرد 
و سلامـت داوران 
بايد بهبود پیدا كند


